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PROTOKOLL nr 3 vid styrelsemöte med distriktsstyrelsen SPF Seniorerna i Kalmar län 

Tid: 2024-05-30.  Lokal: Folkhögskolan, Oskarshamn 
 

Närvarande:     

 

Sven-Erik Karlsson    

Lars Hamrin   

Ingvar Persson    

Runa Liedén Karlsson. T.o.m § 16. 

Donald Ramström 

Birgit Åhlund 

Else-Britt Kindman. T.o.m § 16 

Tomas Fröler 

 

Anmält förhinder:  

 Eva-Lena Fungmark 

Anders Bergzén 

Karin Borgvall 

 

Adjungerad: 

Ann-Greth Jonsson 

Agne Hansson. T.o.m § 10 

 

 
 

§1 Mötet öppnas 

Ordförande Sven-Erik Karlsson hälsade välkommen. 

 

§2 Val av protokolljusterare 

Till att justera protokollet utsågs Tomas Fröler. 
 

§3 Fastställande av dagordningen 

Föreliggande dagordning fastställdes. 

 

§4. Föregående protokoll. Föregående protokoll lades till handlingarna med kommentar att Sven-

Erik Karlsson inte kunde delta i RKPR 7/5 som planerat. 

 



§ 5. Ekonomisk rapport. Kassören redogjorde för resultaträkningen. 9 398 medlemmar har betalat 

in avgiften. Fonden har ökat bra.  

Beslut att fondera ytterligare 300 000 kr i samma fond med insättning av 25 000 kr per månad under 

12 månader, alltså sammanlagt 300 000 kr. Kassören Ingvar Persson fick i uppdrag av styrelsen att 

verkställa detta med vår bank. 

 

 §6. Rapport från RKPR. Agne redogjorde för senaste RKPR-mötet 7/5. Man hade presenterat 

regionens arbete med krisberedskap på olika plan, bland annat en plan för särskilda nära-vård-

arbetet. Hjälpmedelssituationen belystes också. Bland aktuella politiska frågor tog man upp beslutet 

att upphöra med biogasbussar efter explosioner, de ska drivas av bensin framöver. Vårdförbundets 

blockad togs också upp. 

 

§7. 4-läns-träff 8/8. Det blir 2 bussar till 4-länsträffen i Huskvarna. En buss utgår från Tjust, den 

andra från Färjestaden. 48 personer är anmälda till den södra bussen, medan 32 personer är anmälda 

till den norra. Totalt kommer ca 97 personer att delta. 

 

§8. Rapport från ordförandekonferensen. Förmiddagens möte har varit givande enligt 

utvärderingen. Viktigt att mötas och bilda nätverk. Kontaktpersonerna är viktiga. Närvarande 

föreningsordförande/föreningsrepresentanter uttalade gemensamt behovet av två 

ordförandekonferenser per år. 

 

§9. Konferens 5/9 KPR/RKPR. Program för konferensen presenterades och godkändes. 

 

§10. Utvärdering av konferensen för nyvalda 21/5. 24 personer har svarat på utvärderingen och 

överlag är omdömena positiva. 

 

§11. Medlemsstatistik. Inga nya uppgifter presenterades. 

 

§12. 40-årsjubileum 25/9. Programmet för jubileet är klart. Sammanlagt beräknas 105 personer 

delta, därav 79 ombud och 11 från distriktsstyrelsen, Tidigare ordföranden ska bjudas liksom 

representant från Vuxenskolan och Häradssparbanken. Inbjudningar ska skickas ut. 

 

§13. APPen/Hemsidan. Donald kan hjälpa föreningarna vid behov. Runa uppmanades stöta på 

Högsby om deras hemsida. 

 

§14. Sammanträdesplan för verksamhetsåret ska revideras då datumen inte fungerar för alla. Ann-

Greth fick i uppdrag att söka hitta datum som kan öka närvaron hos alla vid styrelsens möte. 

 

§15. Rapporter från föreningarna. Deltagarna rapporterade från sina egna och 

kontaktföreningarnas aktiviteter. I samband med hälsoveckan förekom en hel del fysiska aktiviteter 

och inför sommaruppehållet planeras sommarfester, nationaldagsfirande och utflykter, både 

dagsturer och flerdagars-resor. Vinprovning togs upp som ett sätt att få med de yngre seniorerna. 

Mästerskap i golf avgörs 5/6. Canasta har lanserats som sällskapsspel.  

 

§16. Övriga frågor. Sven-Erik berättade om Länsgemensam ledning i samverkan. 5/6 ska man ha en 

konferens om anhörigkonsulenter. Vidare pågår arbetet med att förbereda införandet av Nära vård. 

Planering för hur palliativ vård kan spridas över länet är en viktig fråga. 

 

§17. Nästa DS. Nästa DS hålls 21/8 



 

§18 Rapport från DO-konferens Lars deltog i den senaste DO-konferensen och redogjorde bl.a. för 

de grupparbete som förevarit och vilka synpunkter som framkommit. Noteringar från dessa 

gruppredovisningar har skickats ut till styrelsens ledamöter för kännedom. 

 

§19 Mötets avslutande. Sven-Erik tackade styrelsens ledamöter för vårens arbete i 

distriktsstyrelsen. Lars Hamrin framförde tack till ordförande varefter det framfördes önskan om en 

skön sommar. Därefter avslutades styrelsemötet. 

 

 

 

 

 

Runa Liedén Karlsson   Sven-Erik Karlsson 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

 

    Tomas Fröler 

    Justerare 

 

 

 

 

 


